

Title (en)

ADJUSTABLE RIG FREE OF GUYS.

Title (de)

EINSTELLBARE TAKELUNG OHNE SPANNSEILE.

Title (fr)

GREEMENT REGLABLE NE NECESSITANT PAS DE HAUBANAGE.

Publication

EP 0235226 A1 19870909 (FR)

Application

EP 86905306 A 19860826

Priority

FR 8512730 A 19850826

Abstract (en)

[origin: WO8701346A1] Rig for sail boat characterized by an antenna (1), and a bilateral support device (2). The foot (3) of the antenna (1) moves laterally for the orientation of the antenna (1) and of the sail (7) according to the wind direction. The bilateral support device (2) slides (8) along the antenna (1) to adapt the rig to the force of the wind by rotation of the antenna (1) in the longitudinal direction about its foot (3). The present rig is particularly adapted to multihull boats.

Abstract (fr)

Gréement pour voilier caractérisé par une antenne (1), un dispositif d'appui bilatéral (2). Le pied (3) de l'antenne (1) se déplace latéralement pour l'orientation de l'antenne (1) et de la voile (7) selon la direction du vent. Le dispositif d'appui bilatéral (2) glisse (8) le long de l'antenne (1) pour adapter le gréement à la force du vent par rotation de l'antenne (1) dans le sens longitudinal autour de son pied (3). Ce gréement est particulièrement adapté aux multicoques .

IPC 1-7

B63B 15/02; B63H 9/10

IPC 8 full level

B63B 15/02 (2006.01); **B63H 9/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 15/02 (2013.01); **B63H 9/10** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8701346A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8701346 A1 19870312; AU 6226786 A 19870324; EP 0235226 A1 19870909; FR 2586398 A1 19870227

DOCDB simple family (application)

FR 8600291 W 19860826; AU 6226786 A 19860826; EP 86905306 A 19860826; FR 8512730 A 19850826